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Br.0052.2.3.2011 
 

Protokół nr 3/11 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady 

Powiatu w Kielcach z dnia 3 czerwca 2011 r. ,                                                          
w godz. od 12.00-14.40,  

w siedzibie Świętokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka- Szpital 
Specjalistyczny w Kielcach, ul. Prosta 30.  

 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Bielecki  o godz. 12.00 otworzył 
posiedzenie komisji. Powitał przybyłych radnych oraz pozostałych uczestników 
obrad komisji. Na podstawie listy obecności stwierdził, iż w obradach 
uczestniczy  6 członków komisji, co wobec składu wynoszącego 9 stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych wniosków. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

 Dyrektor ŚCMiN w Kielcach                                                       - Rafał Szpak 
wraz z przedstawicielami personelu „białego” szpitala 

 Członek Zarządu Powiatu                                                        - Jacek Barański 
 Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej       - Stanisław Furmanek 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się  z pytaniem do radnych, czy zgłaszają 
uwagi lub wnioski do porządku obrad. Nikt z radnych nie zgłosił uwag i pytań. 

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym 
brzmieniu: 

1. Zapoznanie się z bieżącą pracą i funkcjonowaniem  Świętokrzyskiego 
Centrum Matki i Noworodka- Szpital Specjalistyczny w Kielcach. 

2. Omówienie i zaopiniowanie sprawozdań z wykonania planów  finansowych 
powiatowych   zakładów opieki zdrowotnej za 2010 rok. 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie: 
1) zatwierdzenia regulaminów rad społecznych zakładów opieki 

zdrowotnej Powiatu Kieleckiego, 
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2) zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Powiatowego w Chmielniku, 
3) przyjęcia „ Sprawozdania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kielcach z działalności Centrum w 2010 roku wraz                    
z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej”, 

4) zmiany Uchwały Nr IV/30/11 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 
marca 2011r.,  w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 
2011 roku środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, 

5) wyrażenia opinii dotyczącej przekształcenia Świętokrzyskiego 
Centrum Psychiatrii w Morawicy, 

6) wyrażenia opinii dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego 
Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w Kielcach poprzez likwidację 
Poradni Logopedycznej i Foniatrycznej w Kielcach przy ul. 
Artwińskiego 3A. 

 
4. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Dyrektor Świętokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka-Szpital 
Specjalistyczny w Kielcach Rafał Szpak - zapoznał radnych  z bieżącą pracą                 
i funkcjonowaniem  Świętokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka- Szpital 
Specjalistyczny w Kielcach. 

ŚCMiN w Kielcach  to szpital jedno profilowy świadczącym usługi  w zakresie  
opieki nad kobietą  i nowonarodzonym  dzieckiem. Jako jedyna  placówka                    
w województwie, od 2 lat na Oddziale Neonatologicznym obecnie również na 
Oddziale Ginekologicznym posiada trzeci najwyższy stopień referencyjności. 
Zgodnie z zobowiązującymi procedurami medycznymi szpital może  leczyć                             
i prowadzić wszystkie przypadki nie zależnie od stopnia trudności, które w tym 
zakresie leczone być powinny. Posiada 100 łóżek dla osób dorosłych,  56 łóżek 
noworodkowych co łącznie daje 156 łóżek.  

Struktura medyczna                                                                                               
Oddział Neonatologiczny łożony z dwóch oddziałów  

 Neonatologii  
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 Patologii Intensywnej Terapii Noworodka w skład której wchodzi 
odcinek wcześniaków  i ojom  neonatologiczny .  

Ojom  posiada 6 najwięcej w województwie w pełni wyposażonych stanowisk 
do intensywnej terapii. Po remoncie, który  w najbliższym czasie  się  
rozpocznie liczba stanowisk do intensywnej terapii zwiększy się już do  9.              
Dyrektor zaznaczył, że po mimo posiadania 6 stanowisk placówka przyjmuje 
troszkę więcej dzieci i prowadzi w pełnym wymiarze i zakresie do momentu 
kiedy mogą juz opuścić szpital ponieważ oprócz szpitala przy ul. Prostej  nikt 
nie jest  w stanie tych dzieci przyjąć i  trzeba je transportować do Warszawy, 
Łodzi czy Krakowa.                                                                                                     
Drugi Oddział Ginekologiczno - Położniczy największy w regionie ponad 100 
łóżek podzielony na cztery odcinki z czterem szefami i jest to    

 Patologia ciąży ,   
 Ginekologia,  
 Położnictwo  
 Endokrynologia Ginekologiczna.  

Szpital ma prawo do prowadzenia i odbierania porodów we każdym terminie 
nie zależnie od wieku ciążowego. Problem stanowią ciąże powikłane 
nefrologicznie i kardiologiczne ponieważ  szpital nie ma nerki  i oddziału 
kariologii. Na oddziale pracuje 24 lekarzy. W tym momencie obsadzonych jest 
6 miejsc specjalizacyjnych. Planuje wystąpić do ministerstwa o akredytacje o 
kolejne miejsca specjalizacyjne.                                                       

Dyrektor wspomniał o rentgenie przyłóżkowym oraz o  nowej pracowni 
rentgena,   w której sprzęt został zakupiony w ubiegłym roku ze środków 
własnych szpitala. Ponadto placówka  posiada diagnostykę  w zakresie chorób 
piersi, którą chce rozszerzyć a więc mammografię na której prowadzony jest 
skrining , poradnie profilaktyki  chorób piersi gdzie wykonywane są biopsje 
cienkoigłowe  i grubo igłowe  oraz biopsje mammotomiczne. Zasygnalizował, 
że szpitalowi brakuje rezonansu. Jest to ważna i przyszłościowa sprawa, która 
zwiększy możliwości diagnostyczne szpitala i województwa. Uzasadnieniem tej 
potrzeby jest to, że aby obecnie noworodkowi wykonać tomografie czy 
rezonans trzeba go zwieść karetką do Krakowa lub Warszawy a wiadomo, że są 
to pacjenci specjalnej troski  w ciężkim stanie a taki transport  tylko pogarsza 
stan pacjenta. Pomieszczenie na ten  aparat  zostało już  wytypowane. 
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Przypomniał,  że część członków Zarządu Powiatu obiecała wspomóc szpital 
przy zakupie tego aparatu ale nie jest to zakup pierwszej potrzeby. 

Wspomniał o poradniach przyszpitalne będących do dyspozycji pacjentów tj. :  

 patologii ciąży,  
 leczenia niepłodności,  
 ginekologii dziecięcej,  
 neonatologiczna,   
 profilaktyki chorób piersi,  
 ginekologiczno-położnicza  
 endokrynologiczno-ginekologiczna 

które odpowiadają zakresowi  świadczeń wykonywanych przez szpital.   

Szpital posiada pełno profilowe laboratorium gdzie wykonywane są w zasadzie 
wszystkie badania niektóre jako jedyni w województwie. Jako jedyna placówka                               
w województwie posiada aparaturę do  prowadzenia badań prenatalnych. Są 
czynione starania by wyremontować laboratorium i  próbować wykonywać te 
badania na poziomie molekularnym. Koszt wyposażenia i remontu takiego 
laboratorium nie jest duży natomiast problem jest w tym, że jest tylko jeden 
lekarz w województwie  z genetyki a taki jest wymagany.  Co roku szpital 
otrzymuje Certyfikat Lozański potwierdzający wysoką jakość świadczonych 
usług  gdzie sprzęt ma mniej niż dwa lata. Laboratorium ma pełny system 
komputerowy,  wszystko jest w obiegu zamkniętym,  probówki mają kody 
kreskowe a pacjent jest anonimowy.                                                                         
Dyrektor zwrócił uwagę na fatalny stan pralni przyszpitalnej. Prowadzone są 
niewielkie remonty upiększające co sprawy nie zamyka  i  Sanepid ma 
uzasadnione uwagi co do stanu pralni. Przypomniał, że na terenie miasta 
funkcjonuje jeszcze jedna pralnia przy Świętokrzyskim  Centrum Onkologii, 
która wykonuje usługi pozostałym placówkom oprócz  szpitala przy ul. Prostej. 
Dodał  o tanich kosztach wykonywania usług w pralni przyszpitalnej.                           
W związku z tym poprosił Komisje o wspólne podjęcie  decyzji w sprawie 
pralni tj.  albo ją zamknąć albo  prowadzić pralnie z prawdziwego zdarzenia 
poprzez wykonanie wcześniej remontu  i powiększenie obecnej powierzchni 
pralni.                                                                                                         

Następnie przedstawił sytuację remontów i inwestycji w kierowanej przez 
niego placówce.  Trwa budowa bloku operacyjnego, termin zakończenia 



5 
 

inwestycji to październik br.  W chwili obecnej kończy się  kapitalny remont 
Oddziału Położniczego. Następny etap realizacji to  zatwierdzenie projektu 
przebudowy ojom-u neonatologicznego i Oddziału Wcześniaków. Podkreślił, że 
bezwzględnego remontu wymaga natomiast  sala porodowa, która ze względu 
na ciągły ruch pacjentek szpital  jest ograniczona w prowadzeniu remontu. 
Wyremontowano za to  jednoosobową rodzinną  sale porodową na której szpital 
zarabia. Sanepid już odebrał  wraz z wszystkimi instancjami nową salę 
pooperacyjną  po operacjach cesarskich.                                                                    
Przez ostatnie dwa lata wydano kilka milionów złotych by wyposażyć szpital i 
jeśli chodzi o zaplecze sprzętowe to placówka posiada prawie wszystko.  Ojom 
neonatologiczny cały sprzęt podsiada, oprócz inkubatorów, które jeszcze szpital 
chce zakupić.   Udało się również doposażyć zaplecze operacyjne w niezbędny 
sprzęt do operacji tj. laparoskop i histeroskop  oraz  resertoskop. Dyrektor Szpak 
dodał, że możliwości leczniczo-terapeutyczne placówki wykorzystywane są w 
60 %. Szpital ogranicza pewne przyjęcie ze względu na warunki lokalowe i na 
to, że sala porodowa jest w takim stanie jakim jest istnieją obawy,  że 
zwiększenie liczby przyjętych  doprowadzi do jakiego nieszczęścia. Wystarczy 
raz się pomylić i wypłacić milionowe odszkodowania. Z czysto materialnego 
punktu widzenia prowadzi się takie procedury by zabezpieczyć bezpieczeństwo 
szpitala w kwestii odszkodowań i rokrocznie odnawiany jest Certyfikat ISO.   

W dalszej części swojej wypowiedzi Dyrektor Szpak zwrócił uwagę na warunki 
kubaturowe, lokalowe  w których szpital się znajduje. Zrobiono już wszystko i 
szpital nie jest w stanie nic nowego wprowadzić . Największym mankamentem 
szpitala  jest brak  pomieszczeń ponieważ wymogi rozporządzenia ministra  
zdrowia dotyczące warunków jakim powinny odpowiadać  ZOZ - y  to oprócz 
oddziałów, sal łóżkowych, ubikacji to jest tam  15 innych pomieszczeń, które 
przy każdym oddziale znajdować się powinny i czego szpital  nie spełnia 
fizycznie. Narodził się pomysł rozbudowy szpitala o  dodatkowy budynek 
szpitalny gdzie wyłącznie znajdowałyby się sale chorych tzw. hotelowiec. 
Ponieważ zaplecze diagnostyczno-operacyjne jako najdroższe  szpital już 
posiada, dolna  kondygnacyjna  byłaby z zapleczem   technicznym, apteką  a 
dwa pozostałe piętra to sale łóżkowe dla pacjentów. Było by tam 100 sal  
jednoosobowych z węzłami sanitarnymi co znacznie by poszerzyło i poprawiło 
warunki bytowe pacjentów. Obecnie nie ma już możliwości rozbudowy                          
z oczywistego braku działki. W ubiegłym roku  szpital wydzierżawił  obok 
szpitala  40- arową działkę pod parking będącą w zarządzie MSWiA                          
w Kielcach. Tuż obok a za budynkiem szpitala rozciąga się dalszą część 
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niezagospodarowanego terenu MSWiA  gdzie  są plany by  go zakupić                           
i wybudować wspomniany wcześniej budynek szpitalny. Przypomniał, że 
władze powiatu już wystąpiły w 2010 roku do MSWiA z prośbą o przekazanie 
tej 40-arowej działki z przeznaczeniem na parking w związku z czym decyzja 
była bez uzasadnienia odmowna. Być może obecnie jest większa szansa na 
ponowne wystąpienie o zakup tych działek na cel pożytku publicznego jakim 
byłby budynek szpitalny. Skierował prośbę do komisji i radnych o wsparcie 
władz powiatu w zakupie działki obecnie dzierżawionej na parking (40 arów)   
oraz dalszej części działki (80 arów) pod budynek szpitalny. 

Następnie członkowie komisji pod przewodnictwem dyrektora placówki udali 
się na teren  szpitala gdzie mieli możliwość zapoznania się  ze stanem sal 
chorych,  sali porodowej  z przeznaczeniem do natychmiastowego remontu a 
także  oddziałów już wyremontowanych, jak i w trakcie modernizacji i 
czekających na przebudowę. 

Po powrocie  Przewodniczący Komisji rozpoczął dyskusje. 

Dyrektor Szpak powiedział ze szpital już nie ma możliwości finansowych 
sięgania po środki unijne i dokładania do czegokolwiek jakichkolwiek środków. 
Limit został wyczerpany.  Przypomniał, że do budowanego bloku należy 
dołożyć1,2 mln, remont ojom-u  -500 tys. zł., reszta łącznika -300 tys. zł.  co 
łącznie daje prawie 2 mln zł. które należy  już wygospodarować.   

Radna Renata Janik  - poinformowała dyrektora , że w najbliższym czasie  
będzie ogłoszony konkurs   na skorzystanie ze środków unijnych z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska  na termomodernizacje z wkładem 2 mln zł na 
etapie oszacowywania wartości  z  30 % dofinansowania.  Jest też możliwość 
wzięcia korzystnie oprocentowanego 3%  kredytu.  

Przewodniczący Komisji Kazimierz Bielecki  - podsumował wizje lokalną 
placówki, że   można dobrze gospodarować  i prowadzić politykę obiektami 
służby zdrowia i że nie musi to by koniecznie prywatne. Jeśli się ma dobrego 
menadżera  to w publicznych obiektach te usługi mogą być na wysokim 
poziomie wykonywane. Docierają też  inne opinie o szpitalu  wręcz sprzeczne 
zderzające się z faktycznym wyglądem   i funkcjonowaniem jednostki.  Komisja 
powinna wpłynąć na zlikwidowanie  tych złego obrazu o tym szpitalu  i 
dyrekcji.  Zaproponował członkom komisji by wystąpić z wnioskiem do 
Zarządu Powiatu  o przyznaje dyrektorowi szpitala nagrody pieniężnej za 
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prawidłowe funkcjonowanie za prawidłową gospodarność o czym świadczą 
wyniki finansowe.  

Dyrektor ŚCMiN Rafał Szpak  - podziękował przewodniczącemu  za dobre 
słowo i inicjatywę ale poinformował, że taki wniosek już został skierowany                   
z posiedzenia Rady Społecznej ŚCMiN  w Kielcach do Zarządu Powiatu. 

Radny Tomasz Lato  - zauważył, że najbardziej miarodajne i najistotniejsze są 
opinie jakie płyną od Zarządu Powiatu . To co jest  w prasie często jest to 
wpływ pewnych środowisk nakręcających pozytywnie albo negatywnie sprawę. 
Skierował pytanie do członka Zarządu Powiat jak zarząd  ocenia szpital i  czy 
artykuły w prasie  odzwierciedlają prawdę o działaniach i pomysłach Zarządu 
Powiatu. 

Członek Zarządu Powiatu  Jacek Barański - odpowiedział, że szpital jak i 
dyrekcja  jest oceniany przez Zarząd jak najbardziej pozytywnie. Wynik 
finansowy i działania podejmowanie przez dyrektora jednostki nie mogą inaczej 
być ocenione  jak dobre i bardzo dobre.  Nie potwierdza i dementuje przecieki, 
plotki o odwołaniu pana Szpaka z funkcji dyrektora szpitala. 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Bielecki  - cieszy go wypowiedź członka 
Zarządu  Powiatu ale wypowiedź Starosty  w prasie  już nie wyrażała takiej 
opinii.  

Radny Tomasz Lato  - brak jednoznacznego stanowiska Zarządu Powiatu i 
Starosty  daje to możliwość balansowania czy  będą zmiany czy nie. Gdyby 
takie stanowisko było   w mediach  wyartykułowane skończyłoby się domysły. 

Agata Niebudek - Śmiech  Rzecznik Prasowy Starostwa  - wyjaśniła, iż takie 
oficjalne takie stanowisko ukazało się w ubiegłym tygodniu w wypowiedzi 
Wicestarosty Kieleckiego Zenona Janusa.  

Przewodniczący Komisji Kazimierz Bielecki  - poparł wypowiedz radnego Lato, 
że nie ma jednoznacznej wypowiedzi Zarządu w tej sprawie. Starosta Kielecki 
Zdzisław Wrzałka wypowiadał się enigmatycznie natomiast Wicestarosta 
Kielecki Zenon Janus wypowiedział się dość precyzyjnie.   

Radny Tomasz Lato  - dużo  zostało przez obecną koalicję już popełnionych 
błędów takich które pokazują, że niekoniecznie wcześniej jakaś dłuższa 
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dyskusja się pojawiała  na Zarządzie i nagle jest jakaś decyzja. Jednoznaczne 
stanowisko Zarządu Powiatu i Starosty zamknęło by dyskusję w tym temacie. 

Radna Irena Gmyr  - należy wspomóc szpital walce ze złą opinią wyrabianą 
przez nieprzychylne media i osoby. Przekazać informacje do prasy i zamknąć 
temat. 

W podsumowaniu dyskusji Pkt. 1 porządku obrad komisji  Przewodniczący 
Komisji Kazimierz Bielecki  zaproponował następującej treści wniosek:    

Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu  o zaangażowanie się                                
i udzielenie wsparcia finansowego Świętokrzyskiemu Centrum Matki                            
i Noworodka – Szpital Specjalistyczny  w Kielcach  w sprawie  nabycia terenów  
przy szpitalu  tj. obecnie dzierżawionej działki na parking (40 arów) oraz dalszej 
części działki pod nowy budynek szpitalny (80 arów).  

Komisja w obecności 6 radnych- 6 głosami „za”  pozytywnie zaopiniował 
powyższy wniosek.  

Agata Niebudek - Śmiech  Rzecznik Prasowy Starostwa  - dodała, że najlepszą 
formą pokazania dobrej pracy dyrektora szpitala była  konferencja prasowa 
podczas wizyty władz Starostwa w Mielcu na której to przedstawiono działania 
placówki i ludzi, którzy w niej pracują.  

 

Ad. 2                                                                                                                                                    
Omówienie i zaopiniowanie sprawozdań z wykonania planów  finansowych 
powiatowych   zakładów opieki zdrowotnej za 2010 rok. 

Przewodniczący Komisji  Kazimierz Bielecki  - zapytał, czy do otrzymanego 
materiału radni mają pytania?  Nikt  z radnych nie zgłosił uwag i pytań. 

Komisja w obecności 6 radnych- 6 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała 
powyższe sprawozdania. 

 

Ad. 3                                                                                                                           
Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
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1) zatwierdzenia regulaminów rad społecznych zakładów opieki zdrowotnej 
Powiatu Kieleckiego, 

2) zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Powiatowego w Chmielniku, 
3) przyjęcia „ Sprawozdania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kielcach z działalności Centrum w 2010 roku wraz                                   
z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej”, 

Radni nie zgłosili uwag do ww. projektów uchwał i zaopiniowali je pozytywnie. 
 

4) zmiany Uchwały Nr IV/30/11 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 marca 
2011r.,  w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 2011 roku 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

Radny Tomasz Lato - spytał o sytuację pana Zdzisława  Molendy Kierownika 
POZiRON. 

Członek Zarządu Powiatu  Jacek Barański  - poinformował, że pan Molenda  
odszedł na emeryturę  ale zaproponowano mu prace na umowę zlecenie na okres 
3 m-ce by wprowadził nową osobę w obowiązki kierownika.  

Radny Tomasz Lato - zdziwiony chaotyczną pracą Zarządu. Jeśli odprawia się  
człowieka na emeryturę to Zarząd powinien mieć już kogoś na zastępstwo lub 
powierzyć obowiązki innej osobie, która im podoła.  

Radni nie zgłosili uwag do ww. projektów uchwał i zaopiniowali je pozytywnie. 
 

5) wyrażenia opinii dotyczącej przekształcenia Świętokrzyskiego Centrum 
Psychiatrii w Morawicy, 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Stanisław Furmanek -                          
w świetle ustawy o ZOZ Marszałek Województwa w imieniu Zarządu  
Województwa zwraca się o zaopiniowanie projektu uchwały , który polega na 
likwidacji Oddziału Neurologii, Poradni Neurologicznej oraz Działu Fizjoterapii 
w Świętokrzyskim Centrum Psychiatrii. Z 53 łóżek Oddziału Neurologicznego 
w Morawicy będzie uruchomiony ośrodek  opieki neurologicznej w 
Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Kielcach gdzie łącznie powstanie 155 
łóżek. 
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Radny Marek Kwiecień – jest przeciw likwidacji Oddziału Neurologicznego                       
w Morawicy. 

Radny Tomasz Lato - Neurologia to specjalistyczne leczenie. Wielu rzeczy              
w Morawicy w tej chwili nie dało się zrobić  na takim poziomie w jakim można  
to zrobić  w Kielcach a  zachorowań tego typu jest co raz więcej. Będzie 
głosował przeciw tej uchwały.   

Komisja w obecności 5 radnych – 1 głosem „za” i 4 głosami „przeciw”  
negatywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

6) wyrażenia opinii dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego 
Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w Kielcach poprzez likwidację 
Poradni Logopedycznej i Foniatrycznej w Kielcach przy ul. Artwińskiego 
3A. 

Radni nie zgłosili uwag do ww. projektu uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Ad. 4                                                                                                                          
Sprawy różne 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Bielecki  - poruszył sprawę radnego 
Barwinka, który jest  przewodniczącym Komisji Statutowej ale  jest jedynym 
radnym bez funkcji w żadnej innej komisji. Zaproponował by komisja 
zawnioskowała o zmianę składu w poszczególnych komisjach.  

Radny Tomasz Lato  -  z analizy wynika, że jest radny pełniący dwie funkcje                     
w komisjach w których również członkiem jest radny Ryszard Barwinek . 
Gdyby ten radny zdecydował się odstąpić jedną z pełnionych funkcji w tym 
przypadku byłaby to funkcja sekretarza komisji  to radny Ryszard Barwinek 
mógłby by pobierać dietę już z pułapu radnych funkcyjnych takiego jak 
wszyscy  radni. Wniósł  by przeanalizować taką zmianę.  

W toku dyskusji radni zdecydowali,  że to są uzgodnienia Klubowe i 
inicjatorem zmian powinien być Klub do którego należy radny Ryszard 
Barwinek.  

Radny Tomasz Lato  - zadał pytanie  ile prawdy jest w tym,  że pan Marek 
Kułanowski ma być odwołany z funkcji dyrektora DPS w Łagiewnikach. 
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Członek Zarządu Powiatu Barański –odpowiedział, że jest to prawda. Na 
posiedzeniu Zarządu  został odwołany a podstawą była utrata zaufania.  

Radny Tomasz Lato  - jako radny protestuje przeciw takim  praktykom                   
w Zarządzie. Postara się to wyartykułować w trakcie sesji. Są to praktyki nie 
dopuszczalne by człowiek nagle dowiadywał się, że jest zwolniony. Uważa, że 
podłożem tego jest polityka.  

Radny Tomasz Lato -  kodeks pracy  określa utratę zaufania jako czyn który 
może być przyczyną rozwiązaniu umowy o pracę i  musi być on 
udokumentowany wcześniejszymi zwracanymi wielokrotnie uwagami.  

Radny Marek Kwiecień – zaskoczony informacją tym bardziej,  że tydzień 
wcześniej był odbiór budynku  przy DPS  w Łagiewnikach gdzie  Starosta 
wręczył  list gratulacyjny  dyrektorowi a dotychczasowa ocena pracy dyrektora 
była pozytywna.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Kazimierz 
Bielecki o godz. 14.40 zamknął posiedzenie komisji. 

Protokołowała: I. Bęben  

 

 

Przewodniczący Komisji  

Kazimierz Bielecki 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 


